
Til: Justitsministeren

Dato: 17. august 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1415
Mener ministeren, at det er tilfredsstillende, at Statsadvokaten for Særlige In-
ternational Straffesager har opnået at få dømt så få krigsforbrydere, og hvilke
initiativer vil ministeren tage for at få flere sager ført til doms, herunder under-
søge andre landes erfaringer? Ministeren bedes ligeledes tilkendegive, om han
finder, at Statsadvokaten bør have flere opgaver,som i Norge for at opnå den
rette arbejdsvolumen, jf. artiklerne "Forgæves jagt på krigsforbrydere" og "Mis-
tænkte krigsforbrydere slipper for tiltale" fra Politiken henholdsvis den 10. og 11.
august 2010.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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